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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Per Bolund (MP)

2018/19:429 Kontanter som betalningsmedel hos statliga myndigheter

Sverige blir alltmer kontantfritt. Denna utveckling har gått snabbt. Kontanter är 
dock fortfarande ett betalningsmedel som används och som staten i sina 
myndigheter borde acceptera, inte minst för att det är demokratiskt rimligt då 
riksdagen inte har fattat beslut om att avskaffa kontanter som betalningsmedel. 
Trots det finns det statliga myndigheter, till exempel Nationalmuseum, som 
nekar kontanter som betalningsmedel i sina verksamheter.

Jag vill därför fråga statsrådet Per Bolund:

 

Avser statsrådet att vidta åtgärder för att statliga myndigheter ska ta emot 
kontanter som betalningsmedel?

………………………………………

Ulla Andersson (V)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2019-03-20
Besvaras senast
2019-03-27 kl. 12.00


